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رئیس کمیته بازار پول و سرمایه اتاق بازرگانی اصفهان بیان کرد

ایجاد تسهیلگری برای فعالان اقتصادی؛ رسالت اصلی کمیته بازار پول و سرمایه

اولین نشست کمیته بازار پول و سرمایه اتاق بازرگانی اصفهان با حضور کارشناسان و فعالان بازار سرمایه در خصوص

بررسی وضعیت استان در بهرهمندی از خدمات و امکانات بازار سرمایه کشور با رویکرد پذیرش شرکتها و استفاده از

ابزارهای نوین تأمین مالی برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، مجید متقی رئیس کمیته بازار پول و سرمایه اتاق با بیان اینکه امروزه تأمین مالی کلان شرکت ها در جهان از طریق بازار سرمایه

انجام می شود و تأمین مالی خرد شرکت ها از طریق بانک ها تأمین می شود، بیان کرد: در حال حاضر تنها 15 درصد از میزان تأمین مالی بنگاه های اقتصادی در کشور از طریق

بازار سرمایه انجام می شود و این میزان با آمار جهانی بسیار فاصله دارد.

وی ادامه داد: بر اساس آمار به دست آمده، فعالان اقتصادی استان در طول سال های اخیر به ندرت از روش های تأمین مالی از طریق بازار سرمایه بهره برده اند؛ به طوری که از

سال 1396 تا سال جاری فقط چهار شرکت اصفهانی از این طریق تأمین مالی کرده اند.

متقی، عدم آگاهی فعالان اقتصادی از روش های تأمین مالی در بازار سرمایه را یکی از عوامل مؤثر در استقبال اندک از این بازار برشمرد و گفت: صاحبان کسب وکار اطلاعات زیادی

در خصوص این گونه روش های تأمین مالی ندارند و برخی دیگر از آن ها نیز با ابهامات ذهنی در این زمینه روبه رو هستند. به همین جهت بهره گیری از این روش برای شرکت ها

در طول سال های گذشته با استقبال روبه رو نشده است.

وی اضافه کرد: تأمین مالی از طریق بازار سرمایه نیاز به مدارک و مستندات مالی زیادی دارد و تأمین مالی از این طریق نسبت به بانک ها کمی مشکل تر است. به همین خاطر

معمولاً گروه های مالی مراکز تولیدی در مقابل این موضوع حالت تدافعی از خود نشان داده و به آن وارد نمی شوند.

رئیس کمیته بازار پول و سرمایه اتاق بازرگانی اصفهان تصریح کرد: یکی از رسالت های کمیسیون سرمایه گذاری و تأمین مالی اتاق بازرگانی و به تبع آن کمیته بازار پول و سرمایه؛

ایجاد تسهیلگری برای فعالان اقتصادی در مباحث تأمین مالی از طریق بازار سرمایه است و تمام اعضای هیئت رئیسه بر این موضوع توجه ویژه دارند.

وی اظهار کرد: امروزه سهم استان اصفهان در بین شرکت های اقتصادی فعال در بازار سرمایه نزدیک به هشت درصد است و امیدواریم تا دو سال آینده این میزان با رشد چشم

گیری همراه شود.

متقی با اشاره به اینکه اکنون سهم اشخاص حقوقی در بازار سرمایه بسیار ناچیز است، بیان کرد: این اشخاص تاکنون به بهره گیری از روش های تأمین مالی از طریق بازار سرمایه

نگاه مثبتی نداشته اند و باید این طرز نگاه برداشته شود.

وی خاطرنشان کرد: در حال حاضر اکثر بنگاه های اقتصادی خرد و کوچک مخاطب فرابورس به حساب می آیند و یکی از جدی ترین برنامه ها در کمیته بازار پول و سرمایه انعقاد

تفاهم نامه با فرابورس به منظور بهره بردن از خدمات آن در استان است.

در ادامه، کارشناسان و فعالان بازار سرمایه به بیان دیدگاه ها و نظرات خود در خصوص روش های تأمین مالی از طریق بازار سرمایه پرداختند.
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